

**TEKS UCAPAN
YBRS. PROF. DATUK TS. DR. MASSILA KAMALRUDIN
NAIB CANSELOR UTeM**

Bengkel Pelan Strategik dan Halatuju

Journal of Advanced Manufacturing Technology (JAMT) 2024

27 April 2024 / 11.00 pagi
Hotel Royale Chulan, Damansara

UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA

Terima kasih pengacara majlis

Bismillahirrahmanirahim

SALUTASI

-Seperti di Lampiran

1. Alhamdulillah, segala pujian dan syukur ke hadrat Allah S.W.T yang telah memberi peluang untuk kita berkumpul pada hari ini di **Bengkel Pelan Strategik dan Hala Tuju Journal of Advanced Manufacturing Technology (JAMT) 2024**. Terima kasih kepada penganjur kursus sidang editor JAMT kerana menjemput saya pada hari ini dan saya rasa berbesar hati dapat berkongsi pandangan dan sokongan

terhadap perkembangan JAMT, sebuah jurnal yang amat penting dalam bidang Teknologi Pengeluaran Lanjutan.

Mega berlalu indah ciptaan,
Dipuput bayu ke pohon ara;
Menjajar JAMT Melonjak ke Hadapan,
Pembuka wacana madah bermula.

Hadirin dan Hadirat yang saya hormati sekalian

2. Dalam usaha untuk meningkatkan kedudukan dan impak JAMT, tema “Menjajar JAMT, Melonjak Ke Hadapan” menjadi landasan bagi pembangunan strategik pada kali ini. Fokus utama melibatkan penyelarasan untuk membimbing dan

mengukuhkan JAMT sebagai jurnal bertaraf dunia dalam bidang **Advanced Manufacturing Technology**. Ini mencakupi peningkatan kualiti artikel, pengekaln dan peningkatan status indeks, serta penjenamaan dan pemasaran yang berkesan di peringkat global. Selain itu, kolaborasi yang lebih erat dengan universiti luar negara dan komuniti penyelidikan diiktiraf sebagai langkah kunci untuk memacu kemajuan dan melonjakkan prestasi JAMT ke hadapan. Saya ingin mengambil peluang ini untuk menjelaskan berkaitan kunci dalam memastikan bahawa "JAMT" terus berkembang dan memenuhi standard tertinggi dalam dunia penyelidikan.

3. Pertama sekali, mari kita lihat aspek penting mengenai **indeksasi JAMT oleh Scopus**. Kita gembira dengan pencapaian ini, namun, untuk memastikan keberkesanan dan keberlanjutan jurnal ini, kita perlu lebih proaktif dalam menerbitkan artikel yang berkualiti tinggi. Indeksasi oleh Scopus bukan sahaja mengukuhkan reputasi jurnal, tetapi juga memainkan peranan penting dalam meningkatkan visibiliti dan impak penyelidikan yang disampaikan. Oleh itu, saya menyeru kepada ahli editorial dan penulis untuk bekerjasama dalam meningkatkan jumlah dan kualiti artikel yang diterbitkan.

4. Satu lagi aspek yang ingin saya tekankan ialah **keperluan untuk berkolaborasi dengan jurnal lain dalam bidang yang sama**. Saling berkongsi pengetahuan dan pengalaman dapat memperkukuhkan masyarakat penyelidikan dan memacu perkembangan sains. Saya berharap JAMT dapat menjadi pemangkin dalam membina rangkaian kerjasama yang kukuh dengan jurnal-jurnal lain.

5. Selain itu, saya ingin menggariskan **kepentingan kerjasama antara JAMT dan universiti kami**. Jika terdapat sebarang keperluan, cabaran, atau peluang untuk peningkatan, sila berkomunikasi dengan pihak pengurusan universiti. Kami berkomitmen untuk memberikan sokongan sepenuhnya untuk

memastikan kejayaan JAMT sebagai jurnal bertaraf dunia. Ini termasuk memberikan bantuan dalam hal-hal seperti penyelenggaraan konferensi, kerjasama penyelidikan, dan peluang pembiayaan.

Hadirin dan Hadirat yang saya hormati sekalian

6. Dalam usaha untuk menjadikan JAMT sebagai jurnal bertaraf dunia yang dikenali dan diminati di peringkat global, terdapat beberapa strategi yang boleh diterapkan untuk meningkatkan visibiliti. Antaranya adalah dengan **mengejar keahlian di dalam indeks-indeks yang diiktiraf secara antarabangsa, seperti index Clarivate Analytics**. Keanggotaan dalam indeks-indeks ini akan memberikan penerafan yang diiktiraf

dan dihormati di peringkat global, menjadikan JAMT lebih mudah diakses dan diakui oleh para penyelidik dan profesional di seluruh dunia.

7. Selain itu, satu pendekatan yang efektif adalah dengan **meningkatkan kolaborasi antara JAMT dan universiti luar negara**. Kolaborasi ini tidak hanya sekadar pertukaran pengetahuan dan kepakaran, tetapi juga membuka pintu kepada komuniti penyelidikan global. Melibatkan penyelidik dari pelbagai latar belakang dan institusi akan memberikan variasi dan kepelbagaian dalam penyelidikan yang diterbitkan, menjadikan JAMT satu-satunya sumber rujukan untuk

pelbagai pandangan dan pendekatan dalam teknologi pengeluaran lanjutan.

8. Selain itu, mengambil inisiatif untuk **menyertai dan menghoskan konferensi antarabangsa atau seminar yang berkaitan dengan bidang JAMT** akan membantu meningkatkan visibiliti jurnal. Dengan menyediakan platform untuk berinteraksi dengan komuniti penyelidikan, ini akan meningkatkan pemahaman tentang kandungan dan kualiti penyelidikan yang diterbitkan dalam JAMT.

9. Dengan menggabungkan pelbagai strategi ini, JAMT dapat memastikan bahawa ia tidak hanya menjadi sumber rujukan

utama dalam bidang teknologi pengeluaran lanjutan tetapi juga mencapai kedudukan yang tinggi dan dikenali di peringkat global. Pihak universiti berkomitmen untuk memberikan sokongan sepenuhnya dalam melaksanakan langkah-langkah ini untuk menjadikan JAMT sebagai jurnal bertaraf dunia yang dihormati dan diakui.

10. Saya ingin mengucapkan tahniah kepada semua yang terlibat dalam menjayakan JAMT sehingga hari ini. Kejayaan ini adalah hasil daripada usaha bersama dan komitmen untuk keunggulan. Saya yakin bahawa dengan usaha terus-menerus, kerjasama yang kukuh, dan komitmen kepada standard kualiti, JAMT akan terus melonjak ke hadapan dan

menjadi pemain utama dalam dunia penyelidikan teknologi pengeluaran lanjutan.

11. Terima kasih atas perhatian semua, dan saya berharap sidang editor ini akan berusaha dengan lebih gigih untuk melonjakkan JAMT ke aras yang lebih tinggi dalam dunia akademik.

Sekian, wabillahitaufik walhidayah, wassalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh. Terima kasih

UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA